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Hallituksen kokous 16/2023
Aika: 26.10. klo 16.13
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Katriina Jokinen
Essi Kaikkonen
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri
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1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirjat 14/23 ja 15/23 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla: lisätään kohta 8. Syyskokous ja
siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.
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6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Atella on aivan tolkuttoman paha darra, vaikkei hän ollut edes suursitseillä eilen.
Sarallakin on melko huono olo. Mikko kertoo, että on olemassa sellainen hauska
juoma kuin vesi, jolla voi välttää tolkuttoman darran. Sara: oispa Mikko. Erika
haluaa, että lisätään vitamiinit. Eemeli ei juonut suursitseillä vettä. Juusolla on
likainen sitsilakki mukana, jota hän on käyttänyt vain viisi kertaa. Eemeli haluaisi
lisätä vedelle kohdan 6.9.

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

8. Syyskokous
Syyskokousta varten tarvitaan talousarvio. Hallitus laatii syyskokouksessa
esitettävät asiakirjat, jotka täytyy hyväksyä hallituksen kokouksessa ennen
syyskokousta. Syyskokoukseen tarvitaan myös toimintasuunnitelma. Juuso on
pitkälti kirjoittanut luonnoksen valmiiksi. Lisäksi sääntömuutokset käydään läpi
syyskokouksessa.

Sääntömuutoksien osalta jäseneksi liittymisen ehtoja olisi syytä käydä läpi, sillä
esimerkiksi nykyinen tietotekniikka muuttuu tietojenkäsittelytieteiksi ja uusi
nanotieteiden koulutusohjelma alkaa erillisenä kokonaisuutena. Erikseen
haettavan jäsenyyden voisi sallia kaikille Jyväskylän korkeakouluopiskelijoille,
eikä vain Jyväskylän yliopiston opiskelijoille. Perinneohjesääntöön tehtävät
muutokset esitetään myös syyskokouksessa. Sara huomauttaa, että
toimikuntasäännöt kaipaavat myös muutoksia.

Juuso ehdottaa syyskokouksen päivämääräksi 28.11. Päätetään syyskokouksen
alustavaksi päiväksi 28.11.

9. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

MatluSuursitsitien alkujärjestelyissä tuli kiire, koska ihmisiä oli vähän ja
plasut piti rakentaa alusta asti. Jos jatkossa mennään järkkäilemään vain
noin tuntia ennen tapahtumaan, tarvitaan riittävästi ihmisiä mukaan.
Pöytien määrät on nyt otettu ylös ja Erika tekee sheets pohjan pöydistä,
jolloin ei tarvitse ensi vuonna leikkaa-liimaa-askartele-metodia plasuun.
Siivoilut meni hyvin ja paikalla oli avuliaita ihmisiä.
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Erikan budjetointiehdotukset: 1250 euroa Aalto-salin tilavuokraan, 1195
euroa sitsiruokaan, 207,46 euroa haalarimerkkeihin, 72 euroa shotteihin,
20 euroa kaupassa käyntiin (holittomat shotit, jätesäkit ja paperit). Juuso
kannattaa ehdotuksia. Budjetoidaan e.m. asiat.

Yksi henkilö oli ostanut lipun sitseille kaksi kertaa, koska ensimmäisestä
ostotapahtumasta ei ollut tullut sähköpostiin vahvistusta. Laitetaan hänelle
viestiä asiasta, mutta ei peritä kahden lipun hintaa.

b. Tulevat tapahtumat
i. Marraskuun karaoke

On tiistaina 7.11. Resinassa.

ii. IntegraatioFest
Laitoksilta on kysytty tukea matkakuluihin, vielä ei ole saatu
vastausta. Festeillä järkätään haalarimerkkitori, jonne kaikki
festeillä olevat järjestöt voivat mennä myymään merkkejä. Viedään
mekin merkkejä myyntiin. Valitaan matkalle ynnäläisten
vastuuhenkilöiksi Mikael, Juuso ja Atte.

Busseista ei ole vielä tullut tarkempaa tietoa, mutta menemme
Lappeenrantaan Sigma-killan kanssa samalla bussilla. Odotellaan
Sigmalta tarkempaa tietoa busseista.

iii. 3MIOT
Järjestetään 23.11. teemalla Tuhmat pikkujoulut eli täysin samalla
teemalla taas kuin edellisenä vuonnakin.

iv. Jouluristeily
Atte kertoo kaikkien hyttien menneen ongelmitta. Atte etsii vielä
tekemistä bussimatkojen ajalle. Bussi- ja rissevastaavat miittailevat
marraskuun alussa. Sara kertoo, että peruutuksia lipuista oli paljon.

v. Muut
1.11. fuksikyykkä kampuksen kentällä
15.11. MatLu-baarikierros
16.11. Työelämäilta opinkivellä
20.11. Aktiivisitsit
21.11. Työelämäilta opinkivellä
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22.11. Stimuluksen merkkimarkkinat ja Sitsit w.?
25.11. Hallituksen kämppäapprot
27.11. Ynnän ja Linkin käsityöpiiri

Erika ehdottaa 280 euroa budjetoitavaksi Opinkiven vuokriin
työelämäiltoja varten. Juuso kannattaa. Budjetoidaan.

c. Muut
Fuksisitsit w. linkki: Erika ehdottaa, että jälkibudjetoidaan tilavuokra, joka
on 221 euroa. Juuso kannattaa. Jälkibudjetoidaan tilavuokra.

Valtterin kommentti: “Sit en myöskään muista onko 21.9. 3mio
narikkalaskua budjetoitu, Mut se oli 372,90 euroa”. Erika ehdottaa
narikkalaskua jälkibudjetoitavaksi. Juuso kannattaa. Jälkibudjetoidaan
narikkalasku.

10.Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Ei mitään uutta. Atte tekee kideappin kokeilun kannattavuudesta tilastot.

b. Kännytoimikunta
Ei lisättävää.

c. Laulukirjatoimikunta
Sara kertoo, että STYROL:ien tasauksesta on ollut puhetta, koska
järjestöillä on vaihtelevia määriä niitä jäljellä. Sara ehdottaa toimikunnan
jäseneksi seuraavaa henkilöä: Nea Mansikka. Hyväksytään Mansikka
laulukirjatoimikunnan jäseneksi.

d. Muut
Ei muuta.

11.Muut sektorit
a. Yrityssuhteet

Ei mainittavaa.

b. Talous
Ei mainittavaa.



Ynnä ry, hallituksen kokous 16/2023 5/6

c. Sopoasiat
Marraskuussa on sopokahvit. Erika ehdottaa 10 euroa budjetoitavaksi.
Juuso kannattaa. Budjetoidaan.

d. Kopoasiat
Essi selvittää lisätietoa kampuksien suunniteltujen remonttien
ajankohdista ja vaikutuksista opiskelijoiden arkeen.

e. Liikunta
Pelataan mahdollisesti joku kerta Syrinxin kanssa lentopalloa.

f. Sauna
Ei mainittavaa.

g. Kv-asiat
Ei mainittavaa.

h. Kulttuuri
Teatterikäyntiä on pohdittu, mutta tapahtumakalenterissa voi olla täyttä.
Erika kertoo, että Mieletön sitruuna -improryhmä on olemassa ja sellainen
voisi kiinnostaa jäsenistöä.

i. Elektroniset alustat
Mikko kertoo että nettisivut näyttävät toimivan. Fuksipasseihin on kertynyt
merkintöjä.

j. Excu
Ei järjestetä excua tälle vuodelle.

k. Muut
Eemeli kertoo, että Ynnän Y+ veriryhmässä on viimeisimmän tiedon
mukaan 38 luovutuskertaa.

12.Budjetoinnit
Ei lisää budjetoitavaa.

13.Hankinnat
Käsipaperia ei ole varastossa. Toinen kahvipannu pitää vielä hankkia. Atte kysyy
auton hankinnasta. Ei hankita kuluvan vuoden aikana. Kaakaota on hankittu
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Origolle kahvin ja teen lisäksi.

14.Edustukset
a. Delta 47v

4.11. Mikael ja Valtteri menevät edustamaan.

b. Muut
Luuppi on kutsunut pikkujouluille 9.12. Kutsu on kahdelle ja
ilmoittautuminen sulkeutuu 29.11. Quantumilta on tullut save the date
-ilmoitus heidän kevään vujuille.

15.META
Atte kertoo, että Origon mukeja voisi laputtaa. Mikko mainitsee, että Ynnän
historiikista on ollut puhetta Ynnän shoutboxissa. Historiikin tekemisen
aloittaminen voisi olla ajankohtaista jo nyt, jos sen haluaa valmistuvan Ynnän 60v
vujuille. Historiikki tulisi olemaan kohtalaisen kallis, mutta siten saataisiin
taltioitua Ynnän historiaa yksiin kansiin ja helposti saavutettavaksi.

16.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous Juuson doodlen mukaan.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.17.

Liitteet
1. Kokouksen 16/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


